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ZÁPIS 
z kolegia děkana FCHI konaného dne 19. 12. 2017 

 
Přítomni:  prof. Urbanová, doc. Jahoda, doc. Friess, Ing. Hrnčiřík, Ing. Klaudisová, prof. Urban, 

prof. Matějka, prof. Přibyl, prof. Janovská, prof. Matějka, doc. Hofmann, doc. Mareš, 
Dr. Vrbka 

 
 
Kontrola zápisu 

 do PIGA podávat též projekty na podporu nadaných studentů 

 formuláře CI pro akreditací: https://akreditace.vscht.cz/ - osobní údaje, vyplnění je formálně 
v pořádku, jestliže je u jména vyučujícího „OK“ 

 zadání bak. prací do SIS do 22/12 

 Open Access – příděl za fakultu vyčerpán 
 

1/ Děkanka: 
Z  KR/ 

 informace o aktuálním vývoji ve věci ČVUT. Zaměstnanci žádají informaci o současném stavu 
jednání - děkanka pořádala na KR o toto vyjádření 

 školní pivovar je otevřen propagačním akcím – kontakt ing. Tomáš Kinčl 

 očekává se vyhlášení dalšího kola výsledků OP Excelentní výzkum -  škola zvažuje podání rozkladu 
ministrovi 

 počítačová síť – lze očekávat požadavek na pravidelné aktualizace hesla, používání mailu ze školní 
domény pro pracovní a studijní záležitosti 

 
Agenda  KD/ 

 příprava akreditace: viz agenda proděkana doc. Jahoda 

 termín VR FCHI 9/2/2018 –  paní tajemnice zjistí stav oponentských posudků, zajistí oznámení 
termínu této VR nejpozději v pondělí 8/1/2018 

 OP VVV nábyteček, nový soubor se sjednocenou cenou nábytku, PC, tabulí a projektorů AV – 
vedoucí ústavů kontrola seznamu položek, každou položku zdůvodnění (podle zaslaného příkladu), 
finanční rozdělení na ústavy zasláno vedoucím  

 zpráva o udržitelnosti Kvalab: dopis vedoucím z 20/11 od ing. Svatošové, později proděkana 
Friesse – viz agenda proděkana Friesse  

 důležité, aby se fakulta snažila o ERC granty – podpora GAČR: https://gacr.cz/vyzva-k-podavani-

navrhu-grantovych-projektu-podpora-mezinarodni-spoluprace-pro-ziskavani-erc-grantu/ 

 Bezpečnost a požární ochrana v budovách VŠCHT, zaslané fotky jen ilustrace, nezahrnuje všechny 
prohřešky proti PO a BOZP, zodpovídá vedoucí příslušného pracoviště, V ŽÁDNÉM PŘÍPADĚ 
NESMĚJÍ BÝT VE SKŘÍNÍCH NA CHODBĚ CHEMIKÁLIE A HOŘLAVINY  

 MŠMT zrušilo jmenování nových profesorů (18/12), zatím dekrety nejsou podepsány 

 nominace „odborníků na přístrojové vybavení“ pro projekty INMODOS, ERDF (409 - Kašpar , 
Valenz, Rejl, 412 – Koucký, 403 – Morávek, 445 – Marešová, zapojení 9/2018 až 07/2020, 23 
měsíců 

 bilance ON – děkanka rozešle během večera, vyčerpat RVO 

 předložena atestace doc. Dr. RNDr. Davida Sýkory do tarifní třídy A2, kolegium souhlasilo všemi 
hlasy 

 předložena atestace Ing. Jitky Čejkové. Ph.D. do tarifní třídy A4, kolegium souhlasilo všemi hlasy 

 Termín pro VŘ 402, 409, 444 stanoven na 15. 1. 2018 od 8.30 h, komise: prof. Urbanová, prof. 
Urban, prof. Přibyl, doc. Hofmann, doc. Friess 

 Důrazné upozornění všem: vyplácení stipendií a provozních prostředků ze zakázek jiných fakult 
(např. v rámci IGA) jen po podpisu příslušného děkana jiné fakulty a s vědomím děkanky FCHI 
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2/ Pedagogika, proděkan doc. Jahoda: 

 připomněl termín odevzdání studijních plánů pro nové programy, které budou akreditovány, 
v prvním lednovém týdnu proběhne kontrola na úrovni vedení fakulty z důvodu schvalování na 
VR, proděkan děkuje garantům, kteří už studijní plány poslali 
 

3/ Věda a výzkum, proděkan doc. Friess:  

 Open Access – FCHI dočerpala prostředky, FTOP nabízí nevyčerpaných cca 40 000 Kč  

 Hlasování Kolegia o názvu nadačního fondu (aktuální stav hlasování je v příloze) 

 FGK FCHI proběhla v 19.12. Byly odsouhlaseny fakultní pravidla IGy pro rok 2018/2019 a rozdělení 
rezervy 

 Do 21. 12. sběr podkladů z Ústavů pro zprávu o udržitelnosti KVALABu ohledně přístrojů s poř. 
částkou nižší než 5 mil. Kč, proděkan VaV zpracuje a přepošle do Vánoc paní Svatošové  

  IGA - badatelský projekt Podkorytov (student původně 111, nyní 402) – s FCHT se záležitost řeší. 
Bylo dojednáno narovnání mezi FCHT a FCHI a FGK FCHI řešení schválila. 

 Minulý týden bylo zveřejněno vyhlášení IGA 2018 a výnos ohledně harmonogramu přijímání do 
PGS. Vypisování témat PGS prací do konce ledna 2018. 

 Připravuje se mechanismus zvýšení stipendia pro PGS studenty, které motivačně zohlední počet 
složených studijních povinností v daném ročníku 

 Projekt IPR "podpora (exc.) týmů vychovávajících doktorandy" - připravuje se vyhlášení a 
podmínky řešení, počítá se s navýšením investičních prostředků, posuzovat se bude věd. výkon, 
výchova doktorandů, přínos pro VŠCHT   

 OBD – vyplňování průběžně, nejpozději však do konce února 2018. Nově se přikládají soubory v 
pdf. 

 
 
6/Různé 

 402 – prof. Urban požádal o ustavení etické komise pro posuzování zda výzkum. činnost odpovídá 
etickém kodexu Helsinské deklarace,- děkanka napíše dopis rektorovi a prorektorovi pro VAv, 
prof. Urban jí zašle všechny informace, které doposud získal 

 409 - prof. Přibyl – dotaz na počátek rekonstrukcí laboratoří v rámci INMODOS a ERDF, děkanka 
přednese na KR 409 - prof. Přibyl, vznesl obavu, že se nestihne podat akreditace “Chemické 
inženýrství a bioinženýrství“, chybí některé podklady a formuláře, navrhuje pomoc při vypracování 
- prof. Hasala 

 445 – doc. Mareš projednal s kolegiem možnost habilitace Ing. Švihlíka, kolegium doporučuje 
zapracovat na citacích a pokusit se za 1- 2 roky 
 
Termín příštího zasedání 9/1/2018 v 14.30 h 

        prof. RNDr. Marie Urbanová, CSc. 
děkanka 


